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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mégis csak Európa szeméttelepét akarják 
Magyarország területén létrehozni?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A határon túlról Magyarország területére szállított hulladékok nem csak környezetvédelmi okok 
miatt aggályosak, hanem azért is, mert közismert az a tény, hogy lassan betelnek a Magyarországi 
lerakók és a beszállított hulladékok többsége nem újrahasznosítható.

A közeljövőben problémát fog okozni, ha továbbra is magyarországi lerakókban helyezik el ezeket 
a hulladékokat, így a nemzetgazdaságilag fontos stratégiai helyeket nem a Magyarországon 
keletkező hulladékok elhelyezésére használják.

Ez különösen fontos, hiszen a most napvilágot látott döntés szerint a műanyagok felhasználása 
tekintetében a Kormány meghátrált, a hulladékok csökkentése érdekében benyújtott javaslatát a 
Kormány visszavonta. A korábban kirobbant külföldről származó hulladékbotrány kapcsán Ön azt 
nyilatkozta, hogy Magyarország területére nem lehet határon túlról hulladékot beszállítani. Azt is 
nyilatkozta, hogy új engedélyek nem lesznek kiadva.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter Urat:

- A világjárvány megszűnését követően szándékában áll-e a Magyar Kormánynak és Hatóságoknak 
az, hogy korábbi álláspontjukat felülvizsgálják?

- Elképzelhető-e az, hogy a járvány levonulása, megszűnte után újabb engedélyeket adnak ki a 
Magyar Hatóságok külföldi hulladék Magyarországon történő elhelyezésére, lerakására?

- Mivel visszavonta a kormány a saját javaslatát az egyszer használatos műanyagok betiltásáról, 



kérdezem, hogy azért vonta-e vissza a javaslatot mert gazdasági érdekcsoportoknak akarnak 
kedvezni, így akár szabad utat engedve a külföldi műanyag és más hulladékok behozatala előtt?

- Nyújtott-e már be kérelmet magyar vagy külföldi cég arra vonatkozóan, hogy külföldről műanyag 
vagy más, egyébként Magyarországon nem hasznosítható hulladékot hozhasson be?

- Szándékában áll-e korábbi nyilatkozatának betartása, miszerint Magyarországra külföldről 
származó hulladék beszállítására nem adnak ki új engedélyt, vagy az egyszer használatos 
műanyagok betiltásáról szóló javaslat visszavonása után, ezen szándékukat is vissza kívánják 
vonni? Mégis csak Európa szeméttelepét akarják Magyarország területén létrehozni?

Várom megtisztelő válaszát!
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